

2.—M. le juge Lafontaine se présente devant le Bureau et soumet un compte pour avoir rempli les devoirs de Recorder du 16 mars inclusivement au premier avril 1912 en remplacement du Recorder Dupuis, absent pour cause de maladie.

M. Lafontaine soumet que l'honoraire de \$10.00 par jour alloué dans tels cas par la loi, doit s'appliquer à tous les jours pendant lesquels il agit comme Recorder et non pas seulement aux jours où il siège comme Recorder.

Cette question est mise à l'étude.

3.—Soumis un rapport du Chef du Département des Maladies Contagieuses transmettant la résignation de M. J. B. Brière, récemment nommé Inspecteur de Viande.

Résolu: D'accepter ladite résignation.

Il est

4.—Résolu: Que M. Hector Provost, qui a subi le meilleur examen, pour la position d'Inspecteur de Viande, après ceux qui ont été nommés, soit nommé à cette position, en remplacement de M. J. B. Brière démissionnaire, au même salaire que ce dernier.

5.—Soumise une communication de M. Alfred Larocque offrant de payer 65 cents le pied pour un résidu d'expropriation de la ruelle St-Louis, quartier Emard.

Résolu: D'informer M. Larocque que son offre ne peut être prise en considération.

Il est

6.—Résolu: De donner instructions au Surintendant du Parc Mont-Royal de prendre les mesures nécessaires pour empêcher le funiculaire de fonctionner avant qu'un nouveau contrat soit passé avec la Cité.

7.—Sur recommandation du Chef du Département des Incendies, il est

Résolu: De faire les nominations suivantes:

Ed. Lebon, mécanicien, en remplacement de N. A. Ducap, poste No 3.

Prosper Binette, en remplacement de A. Rémillard, poste No 4.

Auguste Guyon, en remplacement de W. Ford, poste No 8

Achille Sicotte, en remplacement de E. Galipeau, poste No 9.

Albert Farr, en remplacement de J. St-Pierre, poste No 18.

Fred. Arbour, en remplacement de J. J. Robertson, poste No 25.

Charles Potter, en remplacement de Théo. Gauthier, poste No 1.

T. Herbert Parker, en remplacement de P. Binette, poste No 22.

Gaudias Clermont, en remplacement de R. Dussault, poste No 7.

Charles Gervais, en remplacement de J. B. Turcotte, poste No 7.

Ernest Laparade, en remplacement de E. Hébert, poste No 15.

8.—Soumis un rapport du Chef du Département des Maladies Contagieuses déclarant qu'il y a certains travaux de briquetage à faire à l'Hôpital de la rue Moreau.

Résolu: De référer aux architectes Marchand & Haskell pour rapport.

9.—Soumis un rapport du Chef du Département des Maladies Contagieuses recommandant de payer à M. et Mme Nardi, gardiens de l'Hôpital des Varioleux, une somme de \$12, pour dépenses encourues pour nourriture et logement en Ville entre le 1er et le 12 février.

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte.

10.—Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies transmettant la résignation du lieutenant Alfred Adam du poste No 18.

Résolu: D'accepter ladite résignation qui devra compter du 26 avril 1912.

11.—Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies recommandant que le pompier Hormisdas Groulx soit nommé lieutenant au poste No 18 en remplacement du Lieut. Adam, démissionnaire.

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

12.—Soumis un rapport du Surintendant des Pares commandant que les privilèges pour la vente de bonbons, rafraîchissements, etc., dans les squares Viger et St-Louis, pour l'année commençant le 1er mai 1913 soient accordés

2.—Justice Lafontaine appeared before the Board and submitted an account for having fulfilled the duties of Recorder from the 16th March inclusively to the first of April 1912 during which time Recorder Dupuis was absent owing to illness.

Mr. Lafontaine submitted that the fees of \$10 per day allowed by the law in such cases, is applicable to every day he acts as Recorder and not only to the days when he sits as Recorder.

Consideration deferred.

3.—Submitted a report from the Chief of the Contagious Diseases Department transmitting the resignation of Mr. J. B. Brière, recently appointed Meat Inspector.

Resolved: To accept said resignation.

4.—Resolved: That Mr. Hector Provost who passed the best examination for the position of meat inspector, after those who were appointed, be appointed to said position, vice Mr. J. B. Brière who has resigned, at the same salary as the latter.

5.—Submitted a communication from Mr. Alfred Larocque offering to pay 65 cents per foot for the residue of a piece of land expropriated on St. Louis lane, Emard ward.

Resolved: That Mr. Larocque be informed that his offer cannot be accepted.

6.—Resolved: That instructions be given to the Superintendent of Mount-Royal Park to take the necessary measures, in order to prevent the operation of the incline railway until a new contract has been passed with the City.

7.—On recommendation of the Chief of the Fire Department, it was

Resolved: To make the following appointments:

Ed. Lebon, engineer, vice N. A. Ducap, fire-station No 3.

Prosper Binette, vice A. Rémillard, fire-station No. 4.

Auguste Guyon, vice W. Ford, fire-station No 8.

Achille Sicotte, vice N. Galipeau, fire-station No 9.

Albert Farr, vice J. St-Pierre, fire-station No. 18.

Fred. Arbour, vice, J. J. Robertson, fire-station No. 25.

Charles Potter, vice Théo. Gauthier, fire-station No. 1.

J. Herbert Parker, vice P. Binette, fire-station No. 22.

Gaudias Clermont, vice R. Dussault, fire-station No. 7.

Charles Gervais, vice J. B. Turcotte, fire-station No. 7.

Ernest Laparade, vice E. Hébert, fire-station No. 15.

8.—Submitted a report from the Chief of the Contagious diseases Department stating that there were certain brick work to be done at the Moreau street Hospital.

Resolved: That the same be referred to Messrs. Marchand & Haskell, architects for a report.

9.—Submitted a report from the Chief of the Contagious Diseases Department recommending that Mr. and Mrs. Nardi, caretakers of the Small-Pox Hospital, be paid a sum of \$12 for expenses incurred for food and lodging in the City between the 1st and 12th February last.

Resolved: To authorize the payment of said account.

10.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department transmitting the resignation of lieutenant Alfred Adam, of No. 18 fire-station.

Resolved: To accept said resignation to date from the 26th April 1912.

11.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department recommending that fireman Hormisdas Groulx be appointed lieutenant at No. 18 fire-station vice lieut. Adam who has resigned.

Resolved: To concur in said recommendation.

12.—Submitted a report from the Superintendent of Parks recommending that the privilege for selling candies, refreshments, etc., in Viger and St. Louis Squares, for the year beginning on the 1st May 1912 and ending on the 1st May 1913, be granted to the same lessees and on the same conditions as this year.

Resolved: That a report be made to Council accordingly.

13.—Submitted a report from the Superintendent of Parks asking that he be supplied with an automobile.